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Halsabygda Vassverk SA 
 

holdes på 

Mors Gryter, Liabø 

Tirsdag 19. mars 2024 KL 17.30 
 

Sakliste: 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
2. Valg av møteleder og 2 medlemmer til å underskrive protokollen 
3. Årsmelding og regnskap for 2023 
4. Fastsetting av styrehonorar 
5. Hovedplan Halsabygda Vassverk SA 
6. Budsjett 2024 
7. Valg  

 

Servering 

 

 

Styret 

  







Vassavgiften for 2024 
 
Styret har vedtatt å øke vassavgiften med 5% fra 2023: 
 
Bolig / Grunnavgift: 4 862.- inkl.mva. Det skal betales avgift for hver leilighet/boenhet. For 
næringsvirksomhet fastsettes antall grunnavgift etter skjønn. 
Fritak gis for ubebodde leiligheter dersom hovedleilighet betaler avgift. Ubebodde boliger 
betaler for fritidshus.  Søknad må fremmes skriftlig før ny termin. Ved innflytting er eier 
ansvarlig for å varsle vassverket.  

Fritidshus: 3 646,- inkl.mva. 
Det svares avgift for hvert bygg på eiendommen i henhold til vedtatt avgift, Det gis ikke fritak 
for avgift for ubenyttede hytter. 

Landbruk: 233,46 pr GDE eks.mva. 
Det svares avgift for antall gjødseldyrenheter (GDE) ved bruket, dette etter oppgave fra 
landbrukskontoret. 

Betaling etter målt vannmengde (industri): 12,97 eks.mva. 
Vannmåler må installeres av autorisert rørlegger og kostes i sin helhet av abonnent. 
Dimensjon og modell må godkjennes av vassverket. Vannmåler må kalibreres i henhold til 
leverandørens spesifikasjoner, dette kostes av bruker.  Ved målt forbruk faktureres 
minimum 300m3 pr år. 

 

Halsabygda Vassverk er et samvirkeforetak som har til formål å skaffe vatn til sine 
medlemmer.  Inntekten (avgift) skal gå til formålet, det skal heller ikke utbetales utbytte til 
medlemmene.  Dvs. selvkost.   

Det er ikke kobling mot matrikkel som inneholder informasjon om bygningenes areal og 
eiere, og alle endringer i vårt register må gjøres manuelt.  Derfor har vassverket valgt å holde 
et enkelt system for avgifter.  Dette også for å holde administrasjons kostnadene nede, 
dermed også avgiftene til medlemmene lavest mulig. 

En generell innføring av vannmålere vil øke disse kostnadene og vi har valgt å avvente en slik 
innføring.   


